

## 青岛常恒实业有限公司



## 责任常在 诚信永恒

Always Responsible and Trustworthy



# COMPANY

INTRODUCTION

② 企业简介





青岛常恒实业有限公司始建于2003年。是一家集加工、制造、销售于一体的外贸型企业。坐落于青岛市西海岸新区朝阳山路北端,交通便利,地理位置优越。公司拥有先进的生产设备,现代化标准厂房,经验丰富的产品设计队伍及高科技的生产能力。产品严格按照ISO9001: 2005国际质量管理体系、ISO14001环境管理体系认证、ISO45001职业健康安全管理体系认证生产。加上完备的质检手段,规范科学的管理体系,适中的价格和完善的售后服务,保障了产品在市场中的竞争优势,深受国内外客户的广泛好评。公司产品大部分出口到美国,欧洲,中东,非洲及东南亚近90多个国家和地区,其主要产品为:撒盐车系列、水泥搅拌机系列、物流车系列、充气轮系列、PU发泡轮系列、半空心轮系列、园艺车系列、手推车系列、镀锌货架、电力配件系列、矿用机械配件系列,车轴系列以及各种型号的塑料分类垃圾桶系列等等。近200多个品种500多个规格。

质量决定前途,诚信造就成功。

青岛常恒实业有限公司愿与海内外朋友一起追求卓越,注重诚信、共谋发展。为创造美好的未来而奋斗。



# **企业简介** Company profile

registered capital is 300 million RMB and covers an area of 40,000 square meters, including 28,000 square meters of factory building and 8,000 square meters of office building. Is a collection of processing, manufacturing, sales in one of the foreign trade enterprises.It is located in the north end of Chaoyang Mountain Road, west Coast New District, Qingdao, with convenient transportation and superior geographical position. The company has advanced production equipment, modern standard plant, experienced product design team and high-tech production capacity. Products in strict accordance with iso9001:2005 international quality management system, ISO14001 environmental management system certification, ISO45001 occupational health and safety management system certification production. In addition, complete quality inspection means, standardized and scientific management system, moderate price and perfect after-sales service guarantee the competitive advantage of products States, Europe, the Middle East, Africa and Southeast Asia nearly 90 countries and regions. Its main products are: salt-spreader series, cement mixer series, logistics car series, inflatable wheels series, PU foam wheel plastic sorting trash bin series and so on. In total, the company has nearly 200 varieties more than 500 specifications.

Quality determines the future, integrity creates success. Qingdao Eternity industrial Co., Ltd. is willing to work with friends at home and abroad to pursue excellence, pay attention to integrity and seek common development, strive to create a better future.

## **()**青岛常恒实业有限公司

## 公司设备,

Company Equipment



激光切割机 Laser cutting machine



o 6000W



o 20000W













#### **()**青岛常恒实业有限公司



## 注塑机

Injection molding machine







○ 780吨1台



## 新式电动喷粉线 New electric powder spraying line





## 产品系列

## **Product Series**



#### 水泥搅拌机 Cement mixer



- ●型 号: ETM-650 Model
- ●产品尺寸: 1070\*510\*775 (mm) Product size



- ●型号: ETM-600 Model
- ●产品尺寸: 1350\*710\*1140(mm) Product size



- ●型 号: ETM-350 Model
- ●产品尺寸: 1070\*510\*775 (mm) Product size



- ●型号: ETM-300 Model
- ●产品尺寸: 1300\*630\*1070(mm) Product size





#### 撒**盐车** Salt-spreader





- ●型 号: ETS-155 Model
- ●产品尺寸: 1020\*810\*650(mm) Product size



- ●型 号: ETS-170 Model
- ○产品尺寸: 1020\*810\*650(mm) Product size





#### 多功能车 Multifunctional vehicle





●产品尺寸: 1000\*550\*980(mm) Product size



●产品尺寸: 970\*610\*1000 (mm) Product size

Model

### **()**青岛常恒实业有限公司



### 物流车 Logistics car





○型 号: ETH-001

Model

●产品尺寸: 1265\*805\*1700(mm) Product size



## 美式货架

American style shelves













地址:青岛市黄岛区朝阳山路2288号

电话: 18653285889 谢女士 18363901160 张先生

座机: 0532-85196077

Q Q: 961063771

邮箱: stefanie\_eternity@163.com

jasonzty@eternityntesmail.com

网址: www.cn-eternity.com





扫码添加好友 了解更多详情